
 

ROTARY CLUB POPERINGE 

 

STATUTAIRE VERGADERING: 1581  DATUM: 8 juli 2020 

PROTOCOLLAIRE MACHTSWISSEL 
 

Locatie: DE Lissewal  Bolle Meersstraat 28  Elverdinge    

Verantwoordelijke vergadering 

Aanwezigheden: zie Harmony + kandidaat-lid Jan Verstraete 

 

Deze bestuurswissel ziet er dit jaar wat anders uit. Omwille van Corona-omstandigheden is er vandaag 

enkel het  protocollaire gedeelte in aanwezigheid van de leden. Op 26 augustus volgt dan het feest voor 

de bestuurswissel met de partners. 

Benoit neemt voor de laatste keer dit werkjaar zijn taak op als clubmeester, waarna hij deze taak 

doorgeeft aan de nieuwe clubmeester Renate. 

Benoit verwelkomt de leden en de aanwezige partners Christiane en Lieve van de voorzitters. 

Hendrik Cherchye is er ook opnieuw bij en krijgt een warm applaus. 

Ook Nele wordt proficiat gewenst met haar zwangerschap. Een primeur in onze club. 

Onze club beschikt over een nieuwe fagnon. Op initiatief van Geert Pyck en naar een ontwerp van 

Ghislain Kuyle werd een totaal nieuwe fagnon ontworpen. Alle aanwezige leden hebben 2 exemplaren 

ontvangen. De voorraad fagnons liggen ter beschikking bij de secretaris. 

                                               



SPEECH VAN UITTREDEND VOORZITTER GEERT PYCK 

Beste Rotary-leden, kandidaat-lid Jan, Christiane en Lieve Lieve, 

Meer dan een jaar geleden heb ik van Peter de Tweede deze grote pin en deze paar sokken gekregen. 

De pin vermeld het thema van afgelopen jaar, “Rotary connects the world”, dit klinkt op vandaag 

natuurlijk heel anders dan een jaar terug. Gelukkig heb ik de kousen erbij gekregen om met mijn voeten 

stevig op de grond te blijven staan en niettegenstaande de barre tijden toch warm en enthousiast te 

blijven. 

Ik heb het reeds meerder malen herhaald, 2020 zal een historisch jaar zijn, niet alleen omwille van de 

corona-perikelen maar ook in de Rotaryclub Poperinge. 

Afgelopen jaren zijn er  we nieuwe, jonge, vrouwelijke leden in onze club toegetreden, we zijn met z’n 

allen hier enorm tevreden mee en ik zou deze nieuwe leden ook direct willen oproepen om Rotary uit te 

dragen en andere mensen aan te spreken om lid te worden van deze mooie club.  

De club is eindelijk in een juridische vorm gegoten, de VZW is een feit en geeft ons meer gemoedsrust. 

Rotary Poperinge straalt ook vertrouwen uit en heeft als één van de voornaamste doelen, ons sociaal 

engagement.  Ik kan het niet genoeg vermelden maar de inzet van vele van onze leden en partners in De 

Wervel is hartverwarmend. Dit is één van de redenen waarom onze club en niet één van de vele andere 

serviceclubs een mooie schenking mocht ontvangen. Nogmaals dank aan Mevr. Bourgeois. 

Anderzijds is dit het jaar waar we géén fund-raising activiteit en clubreis mochten meemaken. 

Toch was het voor mij een positief jaar, waren de mooie momenten veel belangrijker dan de 

tegenvallers. Dit heb ik dan ook te danken aan al heel wat leden uit onze club die één van onze andere 

waarden mooi illustreerden, nl. de vriendschap en de blijvende steun.   

Ik dank in eerste instantie de voorzitters van de commissies en hun leden. Dank aan Hendrik en Guy 

voor de mooie daguitstap naar Lille met onze Hollandse vrienden.  

Dank aan Geert en zijn leden van de commissie Programma voor het evenwichtige, weliswaar ingekort 

maar boeiend programma.  Het is ieder jaar een puzzel om alles netjes gepland te krijgen en de nodige 

afspraken te realiseren. 

Merci aan Jan en de leden van de commissie fundraising om te geloven in het opzet van het evenement 

en de gedane inspanningen. 

Wie ik zeker niet mag vergeten is Roos, altijd op haar rustige en ietwat stille manier,  maar o zo 

belangrijk voor alles wat commissie Cico betreft, en dit jaar zeker met de transmissie van RIA naar 

Harmony. 

Speciale dank ook voor Renate, die zich volop aan het inwerken is in het nieuwe district i.v.m. de 

jeugdwerking, chapeau! 



En ten slotte natuurlijk, Benoit. In dit uitzonderlijk jaar heeft hij nog maar eens getoond dat hij een 

Rotariër is in hart en nieren. Als voorzitter van de commissie Dienst a/d Gemeenschap heeft hij enorm 

veel werk verricht. De talloze projecten die dit jaar werden gesteund getuigen hiervan. De vele 

telefoons, mails en gesprekken achter de schermen hebben ervoor gezorgd dat we als club een 

uitzonderlijk waardevol jaar hadden op vlak van de dienstverlening. Een welgemeende dank je wel 

Benoit! 

Rotary is niet één persoon, maar een verzameling van mensen die zich belangeloos inzetten voor de club 

zelf en voor de gemeenschap. Ieder lid draagt zijn steentje hier toe bij, maar de inzet van enkele leden 

zorgt er wel voor dat de club bloeit en verder groeit. Vele van deze leden zijn betrokken in één of andere 

commissie maar sommigen onder hen engageren zich nog eens extra in een bestuursfunctie, daarom wil 

ik deze bestuursleden nog eens extra bedanken. 

Vooreerst Luc, die zeer plichtsbewust en steeds op tijd de verslagen opmaakte en tevens op Harmony 

aanpassingen aan het programma doorvoerde, de perfectie zelve, wat zal dat geven als hij ooit 

voorzitter wordt?? 

Mijn peter, Guy Louvet, die zorg draagt voor de financiën en punctueel alles bijhoudt. En me daarnaast 

regelmatig, terecht trouwens,  er op wees of ik niks vergeten was.  Merci Guy. 

Ik moet natuurlijk Benoit ook danken voor zijn inzet als clubmeester, die opnieuw achter de schermen 

veel werk heeft verricht en ervoor zorgde dat de aantallen van de aanwezigen bijna altijd klopten. 

Vooraleer ik het lint doorgeef aan Geert wil ik ook hem van harte danken en vooral voor de laatste 

moeilijke maanden. Als inkomend voorzitter heeft hij me volop gesteund in deze periode, was steeds 

bereid op een positieve manier mee te denken, stond altijd kaar om te helpen, zoals vorige zaterdag met 

de persvoorstelling van de MUG-heli. Geert heeft daar met plezier reeds de honneurs waargenomen. 

Heb ik iemand vergeten? Zeker niet, mijn soulmate, al meer dan 32 jaar lang. Sedert dit jaar mijn 

regisseur, mijn cameravrouw, en nog steeds mijn toeverlaat. Lieve Lieve merci voor de steun, de 

liefdevolle hulp.  

In normale omstandigheden reiken we traditiegetrouw met de machtswissel de PHF-pins uit. We 

hebben echter met het bestuur beslist om dit te verplaatsen naar de eerste partnernight op woensdag 

26 augustus waar we de machtswissel en de  verdienstelijke leden nog eens feestelijk zullen vieren. 

Beste Rotary leden, het was voor mij een onvergetelijk jaar, ik ben blij dat we samen er voor zorgen dat 

onze club leeft, dat we de toekomst met veel plezier tegemoet gaan. Het was me een waar genoegen 

om hierbij mijn steentje bij te dragen. 

Vooraleer ik definitief stop en het lint overdraag wil ik nog enkele wist je datjes meegeven. 

1) Wist je dat het lang gelden was dat William nog in de spiegel had gekeken.  Hij wou niet meer 

deelnemen aan de laatste Zoom-vergaderingen omdat hij vond dat hij er in het echt beter uitzag 

dan in zijn camera. 



2) Wist je dat er in Vlamertinge eventjes paniek was. Ze dachten namelijk dat ene Guy sterk 

verwaarloosd werd gedurende de lockdown, en hij zijn naam wou veranderen op het stadhuis 

van Louvet naar Clochard. 

3) Wist je dat ik tijdens de lockdown een grote fan bij gekregen heb, op het randje van stalking zelf. 

Dhr. Steven Van Gucht riep iedere dag op Tv en radio verschillende keren mijn naam. Ofwel 

moest de piek nog komen, ofwel was de piek afgevlakt ofwel was de piek gedaald. 

4) Wist je dat de leden die nog géén grootvader of grootmoeder zijn niet moeten wanhopen. Mits 

een kleine bijdrage kan je bij Janne een kleinkind kiezen met naam en al. 

 

En nu ere aan wie ere toekomt. In onze club zijn er drie Geerten. We hebben er lang moeten op wachten 

maar ‘the best is yet to come’.  

In onze club zijn er 2 leden aan wie drie saffier PHF werden uitgereikt en Geert is één van deze 2. Het 

spreekt dan ook voor zich dat we een nieuwe voorzitter krijgen die in hart en nieren een Rotariër is. Ik 

ben ervan overtuigd dat we met hem aan het roer vele mooie momenten zullen beleven, en dat zijn 

inzet er voor zal zorgen dat onze club verder zal groeien en het enthousiasme zijn drijfveer zal zijn.  

Geert je mag op mij en de volledige club rekenen en ik wens je enorm veel succes toe! 

Mag ik vragen dat Janne ook eventjes naar voor komt.  

Janne ik weet dat het ook voor jou een speciaal jaar zal worden, ik wens je niettemin ook veel succes toe 

nu je een jaar géén eerste viool mag spelen. 

 



SPEECH VAN INTREDEND VOORZITTER GEERT DEWULF 

 

Beste vrienden,op mijn beurt van harte welkom op deze toch wel ‘ongewone’ machtswissel. 

Ik ben blij dat we  terug in ons clublokaal zijn. 

Het doet wat vreemd , geen handen geven , geen kus geven , afstand houden noem maar op…     

allemaal zaken die in een serviceclub ,vriendenclub eigenlijk niet thuishoren. 

We zijn tevreden dat we alsnog op deze manier mogen tesamen zijn en  kunnen bijpraten na een lange 

periode zonder fysieke vergaderingen. 

Ik keer 22  jaar terug in de tijd . 

We zijn ergens in de maand juni 1998 ,  1  maand na de eerste editie van Tuin en Beeld.   

Het Couthof overrompeld en  Rotary Poperinge was nog aan het bekomen van hun  succes  toen 

Robrecht en Jan mij opbelden  om eens langs te komen om iets te bespreken…. 

Ik werd  voorgesteld om lid te worden van Rotary Poperinge. 

Nog eens bedankt peters Robrecht en Jan dat jullie  mij deze kans gegeven hebben. 

Buiten op ons terras met een glaasje werd er wat uitleg gegeven en werden er mij   twee voorwaarden 

duidelijk om lid te worden van Rotary 

Je wordt verwacht om regelmatig aanwezig te zijn op de  vergaderingen,  en   nu komt het :  Ieder lid 

moet in zijn rotaryloopbaan 1 maal voorzitter zijn. 

Wel  na 22 jaar sta ik hier dan. 

 

 

Geert  

Je startte jouw jaar met een fantastisch programma waar we met ons allen 9 maanden ten volle van 

genoten hebben , topactiviteiten allerhande  

Ik denk hierbij aan de avond in Bruwanski,  het bedrijfsbezoek aan Howest en Barco  om nog maar 

enkele  op te noemen. 

Jammer genoeg gedurende 3 maanden hebben we het boeiende programma van jouw werkjaar niet 

meer kunnen meemaken. 

Jouw enthousiasme om een activiteit in elkaar te steken, om een toffe fundraising op poten te zetten , 

om een clubreis  te organiseren siert jou. 

Tot jouw grote frustratie kon dit allemaal niet doorgaan. 

Het was behelpen of liever zoals we hier zeggen ‘je plan trekken.’ 

Zoals een echte rotarier liet je het niet los. 

Rotary connects  the world was het jaarthema,  

Gelukkig  was er ‘Zoom’ om dit ook in coronaperiode waar te maken. 

Je organiseerde enkele zoom vergaderingen voor ons allen dit telkens voorafgegaan door een filmpje 

met jouw als acteur, regisseur  en lieve die filmde .   Ze werden door ons allen met aandacht bekeken en 

gesmaakt .   Iedere keer gaf je een duidelijke boodschap  mee  .Daarbij maakte je er telkens iets leuks 

van. 

Misschien ligt er voor jou nog een toekomst in de filmwereld of  win je er ooit nog een prijs mee….. . 



Geert,  door jouw gedrevenheid zijn er de laatste jaren verschillende nieuwe leden bijgekomen , ik ben 

blij dat  onze nieuwe enthousiaste leden deze avond bijna allemaal aanwezig zijn.  Zij vormen samen de 

toekomst van  Rotary Poperinge. 

Beste Geert,  

We zullen je herinneren als een voorzitter eerste klas , begaan met de club . 

een voorzitter uit de duizend. Voorzitter in ‘tjaar van de corona’ , en niet te vergeten  ‘e voorzitter met  

e velo in zijn buik’   

Waar we zeker altijd zullen aan terugdenken is de manier hoe je ervoor zorgde, dat onze club financieel 

nu zeer sterk staat . 

Hiermee kunnen we de dienst aan de gemeenschap  ‘waar we jaarlijks toch een flink bedrag  aan sociale 

werken spenderen’    verder uitbouwen. 

Bedankt hiervoor en zeker ook voor het afgelopen rotaryjaar. 

Pin: 

Lieve:bloemen 

Beste vrienden, de rest van mijn betoog mag je ook zien als beleidsverklaring  . 

We zijn aan het begin van een nieuw tijdperk  voor ons district . 

Sedert een week maken we geen deel meer uit van district 1620 ,   het bestaat zelfs niet meer . 

Uiteindelijk is de  herdistricting  doorgevoerd in Belgie. 

 ipv 3 districten zijn er nu 4 .     2 in vlaanderen en 2 in wallonie   

typisch belgisch . 

Ons district bestaat uit West en Oostvlaanderen 

Belangrijkste om te onthouden we behoren vanaf nu tot het district 2130 ,  

  

Eind dit jaar op 2 december is er een avondvergadering uitsluitend gewijd aan het nieuw district. 

Wat nog belangrijker  is: er waait een nieuwe wind binnen het district . 

We hebben een enthousiaste gouverneur ‘Koen Ringoot’ de meesten onder jullie hebben hem gezien en 

gehoord in de zoom vergadering /of in de filmpjes van de afgelopen week.  

We hebben trouwens binnen onze club iemand  die op districtsniveau zeer nauw betrokken is bij de 

jeugdwerking  en  de jeugduitwisseling    

Renate bedankt voor jouw engagement. 

Als inkomend voorzitter kreeg ik zeer veel steun en opvolging uit het district. 

 De Pets (president elected training session) die trouwens doorging  op 6 maart met 60 mensen in de 

vergaderzaal  van de Normandie in Oostduinkerke. Het  was interessant en leerrijk.  En gelukkig werd 

niemand  ziek 

Uit het district krijgen we filmpjes met boodschappen , mails met tips en telefoontjes van de assistent 

gouverneur .  

dit jaar is onze assistent gouverneur   Marc Reynaert  lid van Rc Harelbeke 

Onze  international voorzitter   voor 20/21 is Holger Knaack  

zijn jaarthema  is : Rotary opens opportunities     

van opportuniteiten gesproken , we zijn een club dia alle kansen benut . 

Hands on zoals het district het promoot . 

de handen uit de mouwen steken , we houden van actie.. 



onze club  is zeer vooruitstrevend en doet dit reeds jaren. 

Het beste voorbeeld van  handen uit de mouwen  is : de Wervel , waar wij als club zeer veel uren 

presteren en dit reeds bijna  6  jaar. 

Verschillende van onze leden en of partners gaan op regelmatige basis werken in de wervel,  ze sorteren 

kledij en goederen, werken  als  chauffeur  , verrichten er administratief werk en niet te vergeten het 

opmaken van de  werkplanning   . 

Aan alle medewerkers van de wervel doe zo verder, mijn grote dank   en proficiat daarvoor.   

Applaus 

  

Wat de commissies betreft dit werkjaar : 

De commissie opkomst en vriendschap zal dit jaar zijn taken uitbreiden en onder leiding van Renate  

gaan we  dit jaar  dieper in op de werking van de club  ttz. het is de bedoeling om de toekomst van 

Rotaryclub Poperinge te bekijken. Deze vragen worden uiteraard in samenspraak met de commissie 

clubzaken  bekeken. 

Waar willen we staan binnen 5 jaar met onze club? 

Hoe passen we ons programma aan zodat het zowel voor de oudere als voor de jongere leden boeiend 

blijft ? 

Hoe kunnen we onze club nog  verder aantrekkelijker maken voor   nieuwe leden ? 

Wat doen we met niet actieve leden? 

Welke fundraisingprojekten moeten we organiseren om centen binnen te halen  

Heel wat zaken om over na te denken. 

 

De commissie dienst aan de gemeenschap zal dit jaar geleid worden door Piet Top ,  

Piet zal hier bijgestaan worden door Benoit die deze commissie reeds jaren onder zijn deskundig leiding 

nam. 

Hendrik en Guy blijven  verder de contakten met onze  vrienden uit Gorinchem en Bailleul onderhouden. 

Wat de fundraising betreft hebben we ervoor gekozen om in deze onzekere periode  onze sponsors niet 

te veel lastig te vallen. Dus geen grote projekten. 

Geert Pyck zal de spits afbijten met profesionele quiz  . 

Deze gaat door op vrijdag  20  november 

Over het al of niet laten doorgaan van de feestavond  in bar bernard  is er op vandaag nog geen 

duidelijkheid. 

ik ben bezig met gesprekken rond een nieuw fundraising projekt (je)  

 maar het is nu nog te   vroeg om hier meer over te vertellen;   

 De commissie Jeugdwerking zoals reeds vermeld  is voor Renate Maes 

Cico  en drugspreventie Roos Delobel 

Roos bedankt voor het vele werk dat je reeds deed hiervoor, vooral  nu we het platform Ria,  niet meer 

gebruiken en alles gebeurt via harmony dit  met de nodige problemen 

En dan de commissie programma die dit voorjaar al heel wat werk verrichtte. 

Dit onder de deskundige leiding van Geert Ingelaere. 

Sinds ik lid ben van rotary hoorde ik steeds zeggen:  

Als inkomend voorzitter moei zorgen dat uw programma in orde is en ge zijt op joen gemak’ 



Wel beste vrienden ik ben niet op mijn gemak; 

Een programma maken in tijden van corona is niet eenvoudig. 

Tot een paar weken terug wisten we niet  wat wel  of niet mogelijk ging zijn in groepen.  

Bvb ook Bedrijfsbezoeken zijn heel beperkt tot niet mogelijk ,hopelijk kunnen we in de tweede jaarhelft 

nog enkele  mooie bezoeken inplannen . 

De commissie is er toch in geslaagd  een mooi programma aan te bieden. 

Straks krijgen jullie het programma  uitgedeeld,  hopelijk kunnen we dit uitvoeren zoals voorgesteld. 

Geert  en de commissieleden bedankt voor jullie werk   .  

 

Ik ben zeer tevreden te mogen samenwerken met het volgende bestuur: 

 Luc als  secretaris ,  

Andre als  hulpsecretaris 

Renate : protocol 

Guy als penningmeester  

Jan  is ondervoorzitter 

Geert onze  uittredend voorzitter 

en Benoit als inkomend voorzitter 

 

wat de volgende vergaderingen betreft: 

onze eerste activiteit is een wandeling  van Sas tot Sas  in Boezinge 

deze gaat door op woensdag 22 juli   

er is een wandeling voorzien van 4 km met start aan het sas van de bovenvaart  

we wandelen tot aan het sas aan de lage vaart en via het fort Saint Nicolas zo verder naar Steenstraete 

waar we een lichte maaltijd zullen nuttigen. 

Er is een plaatselijk gids (Aurel Sercu) die onderweg uitleg zal geven over de sassen en het fort 

Practische afspraken volgen nog per mail  

Gelieve tijdig in te schrijven op harmony 

 

Op woensdag 29 juli is er geen vergadering  

De vergadering daarna is op 5 augustus   zomer bbq in de tuin van  peter Vdvyvere  in Zuidschote.  

 

 

Beste vrienden we starten een nieuw werkjaar hopelijk zonder lockdown  zodat we elkaar kunnen 

ontmoeten in ons clublokaal of op onze activiteiten. 

Blijf dus niet uw kot,  blijf dus niet in uw kot  en kom naar de club 

Samen zullen we er een fantastisch jaar van maken. 

Bedankt en ik wens jullie allen  nog een aangename avond . 

Leve Rotary Poperinge 

 

 

 

 



Volgende vergadering: zie ook HARMONY 

Woensdag 22 juli:  Zomerwandeling van sas tot sas Boezinge 

( organisatie Robrecht devrieze en Geert dewulf) 

Het is een wandeling voorzien van 4 km met start aan het sas van de bovenvaart.  

we wandelen tot aan het sas aan de lage vaart en via het fort Saint Nicolas zo verder naar Steenstraete 

waar we een lichte maaltijd zullen nuttigen. 

Er is een plaatselijk gids (Aurel Sercu) die onderweg uitleg zal geven over de sassen en het fort 

Practische afspraken volgen nog per mail  

Gelieve tijdig in te schrijven op harmony 

 

De secretaris, 

Luc Vandewynckel 


